
Van: Commissie LVVN 
Verzonden: maandag 17 februari 2025 12:29 
Aan: Commissie LVVN 
Onderwerp: [SPOED E-MAILPROCEDURE] Verzoek van het lid De Vos (FVD) om de onderzoeken 
m.b.t. de berichtgeving over de rekenkundige ondergrens te sturen - reactietermijn 17/2 om 
16.00 uur 
  
Geachte leden en plv. leden van de vaste commissie voor Landbouw, Visserij, Voedselzekerheid 
en Natuur (LVVN), 
  
Het lid De Vos (FVD) stelt voor de minister van Landbouw, Visserij, Voedselzekerheid en Natuur 
(LVVN) te verzoeken om voor het plenaire debat over de stikstofontwikkeling van 20 februari 
2025 de wetenschappelijke onderzoeken die ten grondslag liggen aan de plannen van de 
minister met betrekking tot de rekenkundige ondergrens – en naar welke zij in berichtgeving over 
dit onderwerp verwijst – aan de Kamer te doen toekomen. Dit in aanvulling op het verzoek van de 
leden Bromet (GroenLinks-PvdA) en Vedder (CDA) voor een Kamerbrief over de ontwikkelingen 
met betrekking tot de rekenkundige ondergrens 
  
Ik verzoek u uiterlijk maandag 17 februari 2025 om 16.00 uur, middels een reply all op deze 
mail, te laten weten of u het voorstel steunt. Spoedig daarna zal ik u informeren over de uitkomst 
van deze e-mailprocedure.* 
  
Met vriendelijke groet, 
Annemiek van den Brule-Holtjer 
Adjunct-griffier 
Vaste Kamercommissie voor Landbouw, Visserij, Voedselzekerheid en Natuur 
  
*Toelichting 
De e-mailprocedure is geregeld in artikel 7.20, tweede lid, van het Reglement van Orde, 
luidende: 
2. Een commissie kan buiten haar vergaderingen langs schriftelijke weg besluiten over een 
voorstel dat naar het oordeel van haar commissievoorzitter eenvoudig en spoedeisend van aard 
is. Het besluit wordt genomen als ware de Kamer in voltallige samenstelling bijeen en stemde zij 
als bedoeld in artikel 8.25. 
  
 
Verzonden: maandag 17 februari 2025 11:28 
Aan: Commissie LVVN 
Onderwerp: E-mailprocedure 
  
Beste griffie,   
  
Zouden jullie met spoed de volgende e-mailprocedure willen starten? 
  
Het lid De Vos stelt voor de minister van Landbouw, Visserij, Voedselzekerheid en Natuur te 
verzoeken om vóór het debat over de stikstofontwikkelingen van 20 februari a.s. de 
wetenschappelijke onderzoeken die ten grondslag liggen aan de plannen van de minister m.b.t. 
de rekenkundige ondergrens – en naar welke zij in berichtgeving over dit onderwerp verwijst – 



aan de Kamer te doen toekomen. 
  
Ik steun het verzoek van de leden Bromet en Vedder van vanochtend om een brief met informatie 
over de plannen van de minister m.b.t. de rekenkundige ondergrens. Het verkrijgen van de 
onderliggende wetenschappelijke onderzoeken zou op dit verzoek wat mij betreft een relevante 
aanvulling zijn. 
  
Alvast hartelijk bedankt. 
  
Met vriendelijke groet, 
Lidewij de Vos 
Tweede Kamerlid 
Forum voor Democratie 
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